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Op alle leveringen en overeenkomsten zijn de algemene inkoopvoorwaarden van de gemeente Woerden van toepassing (www.woerden.nl)  

 

Geachte leden van de raad, 
 
Tweemaal per jaar nodigt de Rekenkamercommissie u uit voor een informatief overleg. Op 15 november jl. 
vond het zogenaamde najaarsoverleg plaats. Van de zijde van uw raad namen elf personen daaraan deel, 
afkomstig uit acht raadsfracties. 
 
In het overleg zijn aan de orde geweest: het verslag van het voorjaarsoverleg van 6 april jl. en de stand van 
zaken van de onderzoeken en verkenningen die de Rekenkamercommissie in het tweede halfjaar van 2017 
onderhanden heeft. Daarna hebben wij gesproken over onderwerpen waarbij u vragen heeft en die u 
aandraagt voor een verkenning of onderzoek. Deze onderwerpen kan de Rekenkamercommissie meenemen 
bij de keuzes die zij maakt ten aanzien van het Jaarplan 2018. 
 
Voor een beknopte weergave van het besprokene verwijs ik u naar bijgevoegd verslag. Meer informatie over 
de Rekenkamercommissie kunt u vinden op het raadsinformatiesysteem (onder de tab ‘raad’ > ‘over de 
rekenkamercommissie’). 
 
De Rekenkamercommissie heeft uw inbreng in deze bijeenkomst zeer gewaardeerd.  
 
 
Met vriendelijke groet, 
Namens de Rekenkamercommissie Woerden 
 
 
 
 
M.A. (Marcel) Fränzel MSc 
voorzitter 
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DOELMATIGHEID    DOELTREFFENDHEID    RECHTMATIGHEID 

 

 

Datum :   Woensdag 15 november 2017 

aanwezig :  Fränzel (voorzitter), Van Assem (Inwonersbelangen), De Boer (Sterk 

Woerden), Van Dam (ChristenUnie/SGP), Draisma (CDA), Van Hameren 

(VVD), Hammelburg (Sterk Woerden), Van Hoesel (D66), Hollemans (CDA), 

IJpma (Progressief Woerden), Van Leeuwen (Lijst van der Does), Van de 

Poppe (RKC), Tamse (D66), Wilbers (RKC), Winthagen (RKC), Van Beek 

(verslag). 

 
 
Verslag (concept)  

 
 

1. Opening  
De voorzitter opent de vergadering. Hij heet allen van harte welkom. 
Van de RKC is mevrouw Zwier-Kentie met kennisgeving afwezig.  
 
De RKC organiseert 2x per jaar een bijeenkomst met raads- en commissieleden om te 
praten over haar werkzaamheden. Van de bijeenkomst wordt een verslag gemaakt dat op 
het RIS wordt gepubliceerd. Dit is de tweede bijeenkomst van dit jaar. De laatste 
bijeenkomst was op 6 april 2017 (voorjaarsbijeenkomst).  
 
 

2. Verslag voorjaarsbijeenkomst 2017 
Het verslag wordt conform vastgesteld.  

 
 

3. Toelichting stand van zaken (voor)onderzoeken 
 In § 2.4 van het jaarplan staan de voorgenomen onderzoeken vanaf juli 2017.  

 
Jeugdzorg 
Mevrouw Winthagen geeft een korte toelichting. Het eindrapport van het onderzoek is 
behandeld in de informatiebijeenkomst van 9 november. Hierbij was ook de onderzoeker 
van het externe bureau B&A aanwezig. De raad heeft de wens om het eindrapport te 
behandelen in samenhang met de evaluatie Sociaal Domein. Dit zal zijn in de commissie 
Welzijn van 13 december. Mevrouw Winthagen is op die avond verhinderd. De RKC zal 
intern bespreken wie bij de commissie Welzijn aanwezig kan zijn.  
Vanuit de raadsleden wordt toegelicht dat de behandeling is doorgeschoven naar de 
decembercyclus omdat er discussie was over de kwaliteit van de evaluatie Sociaal 
Domein. Er is toegezegd dat de raad vóór 13 december een samenvatting bij de evaluatie 
ontvangt. Deze samenvatting zal worden gepubliceerd op het RIS en via de griffie aan de 
RKC worden verstrekt.  
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Verbonden Partijen 
Mevrouw Wilbers is samen met de heer Van de Poppe primaathouder van dit onderzoek. 
Zij licht toe dat de RKC in het zomerreces een brief heeft verzonden aan 
rekenkamer(commissie)s in de regio Utrecht met de vraag of er interesse is om een 
gezamenlijk onderzoek naar een verbonden partij uit te voeren. Hierop is een aantal 
positieve reacties gekomen, onder meer van de Rekenkamer Utrecht. De RKC wil de 
rekenkamer(commissie)s, die positief hebben gereageerd, in januari uitnodigen voor een 
bijeenkomst om de (on)mogelijkheden te bespreken. Een van de onderwerpen die in 
aanmerking kan komen is afvalzorg.  
 
 
Verkenning investeringen ambtelijke organisatie 
De heer Van de Poppe meldt dat dit onderwerp een concreet verzoek van de raad is om ex 
ante onderzoek te doen en naar voren te kijken. De heer Van de Poppe heeft een 
documentenstudie uitgevoerd en bezoekt de bijeenkomsten van de werkconferentie. In 
december staat de laatste bijeenkomst gepland. Daarna zal de heer Van de Poppe een 
bevindingennota voor de RKC schrijven en zal de RKC besluiten of het onderwerp 
onderzoekswaardig is. Vanuit de raad komt de vraag wat het doel is van het onderzoek? 
De heer Van de Poppe antwoordt dat de vraag is: wat is gedaan in eerdere trajecten? In 
een onderzoek zou de heer Van de Poppe willen kijken naar SOLL versus IST. Het 
probleem ligt in de kloof tussen beide. 
Vanuit de raad wordt aandacht gevraagd voor de timing. Na de vorming van een nieuwe 
coalitie zal de raad snel een besluit over de gevraagde investeringen nemen. Als de RKC 
besluit om een onderzoek te doen, dan moet het onderzoek uiterlijk 1 april 2018 afgerond 
zijn. 
 
 
Onderzoek Bestemmingsplannen 
Mevrouw Wilbers licht toe dat het onderzoek vanmiddag is gestart in een startbijeenkomst 
met betrokkenen. Dit onderzoek is gericht op de positieve grondhouding van de gemeente 
Woerden. Met dit onderzoek wil de RKC vooruitblikken op de toekomst in relatie tot de 
aanstaande Omgevingswet. Voor de uitvoering van het onderzoek is opdracht verstrekt 
aan Pro Facto. Tijdens het offertetraject is de offerteaanvraag verstrekt aan de raad. 

 
 

4. Gedachtewisseling rekenkameronderzoeken  
De raadsleden geven een aantal suggesties voor mogelijke rekenkameronderzoeken. 
 
- Risico’s: in de begroting staat een risicoparagraaf. Het valt raadsleden op dat risico’s, die 

wel bekend zijn (zoals bodemdaling), hierin niet zijn opgenomen. Raadsleden vinden dit  
een cruciaal punt in relatie tot het weerstandsvermogen en voorzien een discussie. In het 
verleden is de raad geconfronteerd met onverwachte risico’s. De wethouder heeft 
toegezegd met een verbeterplan te komen. Ten aanzien van de vraagstelling zien de 
raadsleden niet zozeer een taak voor de accountant of de auditcommissie. Het gaat om 
het proces/de werkwijze van inventariseren in combinatie met een lerend vermogen. 
Waar zit de link tussen het beleid en de risico’s? Het beoogde doel is een robuust proces 
en een onderbouwde bandbreedte van een ‘worst’ en ‘best case’ scenario. Raadsleden 
geven de suggestie mee om in een onderzoek een vergelijking te maken met andere 
gemeentes.   

- Wmo: naast Participatie en Jeugd is dit de derde pijler binnen het Sociaal Domein. Een 
onderzoek in de lijn van het onderzoek naar Jeugdzorg spreekt raadsleden aan. 
WoerdenWijzer wordt genoemd als grote paraplu waar de Wmo in hangt. WoerdenWijzer 
wordt bij vrijwel alle beleidsterreinen genoemd, maar financieel is dit niet terug te vinden 
in de begrotng, met uitzondering van kleine bedragen voor bijvoorbeeld de website. In de 
bespreking wordt niet duidelijk wat de doelstelling, taakstelling en activiteiten van 
WoerdenWijzer zijn. Is dit alleen een toegang en beperken de activiteiten zich tot intake? 
Of doet WoerdenWijzer meer? Naast WoerdenWijzer zijn er andere toegangen, via Ferm 
Werk, de huisarts, het pgb, vluchtelingenzorg. Raadsleden hebben de indruk dat 
problemen zich vooral voordoen op terreinen waar WoerdenWijzer niet actief is. Zou het 
terrein van WoerdenWijzer niet breder moeten zijn? 

- Onderzoek Westelijke Randweg: Een objectieve vraag die mogelijk kan worden gesteld 
is: gezien de informatie die al beschikbaar is, is een nieuw onderzoek noodzakelijk? 
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- IBOR: Er is een nieuw ‘Utrechts’ model in gebruik genomen. De raad heeft nog niet het 
gevoel dat dit systeem bijdraagt aan de beheersing van het onderhoud. Het gewenste 
onderhoudsniveau wordt niet gehaald en er moeten gelden worden bijgeraamd. Welke 
oplossingen zijn mogelijk? Kan het ambitieniveau worden bijgesteld? Bestaat er een 
standaardsysteem in plaats van steeds experimenteren? Bij dit onderwerp wordt 
aandacht gevraagd voor de timing. Als de RKC besluit om een onderzoek te doen, dan 
moet het onderzoek in de tweede helft van 2018 afgerond zijn. 

- Statushouders: Raadsleden vinden het belangrijk om in een vroeg stadium te kijken of 
Woerden op de goede weg zit als het gaat om integratie. Wat is tot nu gedaan en werkt 
de Woerdense (toekomstgerichte) aanpak? Vanuit collegezijde zit een evaluatie naar dit 
onderwerp in de pijplijn.  

 
 

De voorzitter bedankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering.  
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